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Kf § 80           

 

Allmänhetens frågestund och ledamöternas frågestund 
 
 
Allmänhetens frågestund 

1. En medborgare frågar barn- och utbildningsnämndens ordförande vad 

kommunen ser för juridiska hinder med det medborgarförslag som har 

lämnats in angående skolskjuts? 

 

Barn- och utbildningsnämndens ordförande Stefan Willforss (C) svarar 

att likhet inför lagen gäller och det innebär att vi inte kan bevilja 

skolskjuts till barn som har valt att gå på en särskild skola, utan då gäller 

det för alla elever som väljer att gå en annan skola än den de har blivit 

placerade i och då springer kostnaden iväg. 

 

2. En medborgare frågar barn- och utbildningsnämndens ordförande hur ni 

politiker reagerar på alla de olika beräkningar som görs av kostnaden för 

skolskjuts och hur ni får koll på vilken som är den verkliga kostnaden 

när ni ska ta beslut? 

 

Barn- och utbildningsnämndens ordförande Stefan Willforss (C) svarar 

att skolskjutsarna är upphandlade av länstrafiken och så har vi en 

skolskjutshandläggare i kommunen som på delegation räknar ut detta. 

Hen håller sig till det regelverk som vi har tagit och som är anpassat efter 

lagstiftningen. Man har ju alltid möjlighet att överklaga beslut så att en 

juridisk prövning görs, men hittills har det visat sig att handläggaren har 

varit mycket träffsäker i sina beräkningar.  

 

3. En medborgare frågar barn- och utbildningsnämndens ordförande vilka 

fler barn som anses komma ifråga om medborgarförslaget från Södra 

Ljunga beviljas. 

 

Barn- och utbildningsnämndens ordförande Stefan Willforss (C) svarar 

att det finns ett antal barn som varje år väljer en annan skola än den de 

har placerats i. Då avsäger man sig rätten till skolskjuts om det inte kan 

ske utan extra kostnader eller är organisatoriskt möjligt. Det är det 

regelverket vi har att hålla oss vid.  

 

4. En medborgare frågar barn- och utbildningsnämndens ordförande vad 

som hindrar kommunen från att ge eleverna på Lingbygdens friskola 

skolskjuts när det inte blir dyrare för kommunen än om skolan inte fanns. 
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Barn- och utbildningsnämndens ordförande Stefan Willforss (C) svarar 

att om vi skulle bevilja skolskjuts till barnen på Lingbygdens friskola så 

skulle vi hamna i det läget att man har valt skola och får skolskjuts och 

då är vi tvungna att behandla alla kommuninvånare lika. Det innebär att 

kostnaderna höjs betydligt.  

 

5. En medborgare frågar barn- och utbildningsnämndens ordförande på 

vilket sätt det skulle gynna kommunens ekonomi om inte Lingbygdens 

skola skulle finnas skulle kostnaderna? 

 

Barn- och utbildningsnämndens ordförande Stefan Willforss (C) svarar 

att det inte är så lätt att räkna på vad som är ekonomisk vinst och förlust, 

organisatoriska svårigheter med mera. Det räknar man på varje enskilt 

barn och det kan bli konstigt när man följer regelverket om hur man ska 

räkna.  

 

Ledamöternas frågestund 
 

1. Jonna Nielsen (ALT) frågar socialnämndens ordförande varför Ljungby 

kommun inte har ansökt om extra statsbidrag för habiliteringsersättning.  

 

Socialnämndens ordförande Bo Ederström (M) kan inte besvara frågan 

idag utan meddelar att han kommer att göra det under nästa 

sammanträde. 

 

2. Björn Gullander (V) frågar personal- och arbetsmarknadsutskottets 

ordförande om hur hon ser på användningen av vårt arvodesreglemente 

och tolkningen av de reglerna ur ett etiskt och moraliskt förhållningssätt. 

Gullander vill också veta varför inte ändringen av reglementet 2013 har 

utvärderats och kontrollerats om det fungerar i praktiken. 

 

Personal- och arbetsmarknadsutskottets ordförande Carina Bengtsson 

(C) svarar att när hon fick kännedom om situationen som nu diskuteras 

så tog hon genast kontakt med tjänstemän och bad dem att utreda 

ärendet. När utredningen är klar kan hon yttra sig i frågan. 

 

3. Roland Johansson (ALT) frågar tekniska nämndens ordförande om 

cykelvägen mellan Ljungby och Ryssby blir klart snart. 

 

Tekniska nämndens vice ordförande Krister Lundin (M) svarar att 

ärendet är fördröjt på grund av markförvärv och ersättningar för detta. 

Just nu ligger ärendet hos Lantmäteriet. 

 

4. Med anledning av en enkät som SVT har ställt till kommunerna frågar 

Emma Johansson Gauffin (S) barn- och utbildningsnämndens ordförande 
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om det stämmer att Ljungby kommun är i färd med att bygga ett boende 

där barn ska bo på heltid när deras föräldrar inte orkar ta hand om dem 

själva dygnet runt.  

 

Barn- och utbildningsnämndens ordförande svarar att han inte känner till 

några sådana planer i kommunen. 

 

5. Krister Salomonsson (SD) frågar barn- och utbildningsnämndens 

ordförande om han känner till det nya systemet med grupper på en av 

skolorna i kommunen och i så fall vad kommunen ska göra åt problemen 

som de här grupperna orsakar. 

 

Barn- och utbildningsnämndens ordförande svarar att skolan vill att 

barnen umgås med varandra och att det är rektorn som har rätt att besluta 

om sådant på delegation från staten. Kommunen har egentligen inget 

med det att göra förutom om det inte fungerar, men förvaltningen har 

diskuterat frågan. 

 

6. Liselotte Åhlander (S) frågar socialnämndens ordförande om han vet hur 

många bostadslösa vi har i Ljungby och var de håller till. 

 

Socialnämndens ordförande Bo Ederström (M) kan inte besvara frågan 

idag utan meddelar att han kommer att göra det under nästa 

sammanträde. 

 

7. Björn Gullander (V) frågar kommunstyrelsens ordförande om hur det går 

med energiplanen som lagen föreskriver att kommunen ska ha. 

 

Kommunstyrelsens ordförande Magnus Gunnarsson (M) svarar att den 

inte är klar. 

 


